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Styret: 
Leder:  Johannes Rosvold 

Nestleder: Bjørn Stian Hojem 

Sekretær: Brita Kleven Thorsvik 

Kasserer: Grethe Dyrstad 

Styremedlem og VO-leder: Lars Gunnar Marken 

Varamedlemmer: Aud Segtnan, Johannes Overmo, Joar Aksnes, Grethe Hallem, Per Hårns 

 

Revisorer:   Jarle Benum, Per Hårnes 

Valgkomité: Johannes Overmo, Joar Aksnes, Grethe Hallem 

 

 

Medlemmer: 
Pr. 31.12.11 var det 34 medlemmer i lokallaget hvorav 2 nye i 2011.  Av disse var det 5 som 

ikke hadde betalt for 2011.  Pr. 31.12.10 var det 32 medlemmer og 3 som ikke hadde betalt i 

2010. 

 

 

Økonomi: 
Inntektene i 2011 ble totalt kr 15 621.  Utgiftene var totalt på kr. 18 851.  Underskuddet ble på 

kr 3 230, som dekkes av innsparte midler.  Noe av valgkamputgiftene fra 2011 blir ført på 

regnskapet for 2012 på grunn av fakturering.  Laget har 3 aksjer i LL Intrøndelag som gir 

jevnlig utbytte. 

 

 

Politiske organer: 
 

Disse representerer Venstre etter kommunevalget i høst: 

Kommunestyret:  Brita Kleven Thorsvik og Johannes Rosvold fortsetter.  

Vararepresentantene: 1. Grethe Dyrstad  2. Maj Brit Slapgaard Larsen  3. Ingunn 

Leirset  4. Nils Georg Leirset  5. Anita E Gjersvik Prestmo 

 

F.Sk:  1. vara: Brita.  3. vara: Johannes R  

Plan/Samfunn: Johannes R  2. vara: Anita Prestmo. 

Menneske/Livskvalitet: 1. vara Brita.  3. vara: Bjørn Stian Hojem  

Samkom.: Johannes R.  2. vara: Brita  

Kontrollkomiteen: Lars Gunnar Marken, leder. 1. vara: Nils Georg Leirset 

KS: 3. vara: Brita  

 

Rådet for funksjonshemmede: Anita Prestmo 

Skatteutvalg: Joar Aksnes 

Eldrerådet: Brita KlevenTthorsvik  Vara: Johannes Overmo 

Stiftelsen Stiklestad museum: Maj Brit Slapgard Larsen 

Overskattetakstnemnd for eiendomsskatt: Joar Aksnes  Vara: Johannes Overmo 



Møtevirksomhet: 
Åpent møte den 02.02 om Samhandlingsreformen hvor Dagfinn Thorsvik orienterte.  Etter 

møtet ble det avholdt årsmøte. 

 

Åpne gruppemøter.  Det er invitert til åpne gruppemøter før alle kommunestyremøtene 

Avholdt i alt 10 møter (marsmøtet ble avlyst).  Møtene bekjentgjøres via email og på 

hjemmesiden. 

 

Det har vært 4 styremøter i 2011.  I tillegg har det vært samarbeidsmøter mellom styret og 

valgkamputvalget.  Styret har også vært kontaktet pr. email vedr. ordførervalget, og bedt om 

uttalelse til deltakelse i forhandlingsutvalg vedr. ordførervalget. 

 

Trivselskveld ble også i år arrangert på klubbhuset på Trones den 02.11.  

 

 

Deltakelse i møter i kommunen/utenfor kommunen: 
 10.02  Johannes R og Brita deltok på Dialogseminar på Stiklestad. 

 14.02  Johannes R og Brita deltok i folkevalgtopplæring, tema: Landbruk 

 18.03 – 19.03  Nettverkssamling i Trondheim. Representanter fra Nord – og Sør-

Trøndelag Venstre møttes til skolering. Johannes R møtte på fredag og deler av lørdag.  

Brita møtte på søndag 

 24.03  Møte om landbruk, Vuku og Verdal landbrukslag.  Johannes R møtte for Venstre. 

 08.04  Møte om landbruk på Rinleiret.  Brita møtte. 

 27. og 28.05  Nettverksmøte i Trondheim.  Brita møtte begge dagene.  Grethe deltok en 

dag. 

 21.06  Møte hos foreningen  mot stoff.  Brita møtte. 

 15. og 16.11.  Folkevalgtopplæring på Holmen gård.  Grethe, Johannes R og Brita deltok. 

 

 

Valgkamp, kommunevalget: 

Det har vært nedsatt egen nominasjonsnemnd, programnemnd og valgkampnemnd. (Se 

årsmelding for 2010). Programmet ble lagt på hjemmesiden, forkortet utgave trykt opp og 

utdelt alle husstander. Felles valgavis til alle husstander, utgiver kommunen.  Laget flyer med 

hjertesaker på ei side og politisk regnskap på baksiden.  Økning i antall stand, i alt 17 

personer deltok 1 eller flere ganger. Hjemmesiden og Facebook har vært flittig brukt, samt 

mange avisinnlegg. 

 07.03  Nominasjonsmøte.  Nominasjonsnemndas innstilling supplert av styret, ble 

enstemmig vedtatt. 

 10.03  Fellesmøte mellom programnemnd og valgkampnemnd. 

 18.05  Utkast til valgprogram ble lagt fram.  Programmet ble vedtatt med enkelte 

endringer.  Styret gitt fullmakt til mindre endringer og supplering. 

 26.06  Fellesmøte mellom valgkampnemnd og programnemnd. 

 13.08  Felles valgkampåpning på Minsås plass.  Brita holdt appell fra Venstre. 

 15.08  Bedriftsbesøk på Tine meierier og Romle produksjoner AS arrangert av 

fylkespartiet. Brita deltok. 

 15.08  Medlemsmøte, valgkampstart i lokallaget.  Gjennomgang av planene for 

valgkampen.  

 25.08  Venstres dag i Verdalingen.  Stort oppslag hvor bl.a Grethe Dyrstad ”dekte” 1. sida 

hvor det sto hvorfor hun hadde gått fra AP til Venstre. 



 25.08  Felles pakking av materiell sammen med alle partier som stiller liste, unntatt AP. 

 31.08  Åpent møte om Tromsdalen på Stiklestad.  Arrangør Naturvernforbundet i Verdal.  

Brita deltok i panelet 

 03.09  Stort oppslag i Verdalingen: ”Kvinner trygt på toppen” med bilde av de 4 kvinnene 

som stiller på 1. plass ved kommunevalget. 

 06.09  Valgtorg på Verdal videregående.  Brita deltok sammen med fylkesrepartiet. og 1 

fra Unge Venstre. 

 12.09  Valgvake hjemme hos Brita 

 

 Flere fellesmøter med SP, H, FrP og SV hvor vi diskuterte ordførervalg og evt. felles 

politisk plattform.  .  Johannes/Brita eller bare Brita deltok i møtene.  Venstre støttet 

forslag om Marit Vold Skrove SP som ordfører og Anne Grethe Valbekmo H, som 

varaordfører 

 

 

Politisk regnskap: 
 

Forslag i kommunestyret: 
 31.01  Jordvern.  Venstre foreslo å stryke en setning i et strategidokument, om at en bør ha 

en mer pragmatisk holdning til jordvern og tillate boligbygging på dyrka mark.  Fikk 8 

stemmer. 

 28.02  Kommunedelplan Tromsdalen.  Venstre eget forslag om planhorisont på 50 år, i 

stedet for 100 år.  Ønsket også å få utredet konsekvenser av ingen utvidelse.  Nedstemt, 

men fikk gjennomslag for å utvidet referansegruppen slik at også N-Tr.l Naturvernforbund 

og Tromsdalsopplevelser ble med. 

 28.03  Gang sykkelveg Minsås/Holte. Venstre fremmet et forslag for å spare verdifull 

dyrkajord.  Fikk støte fra KrF, 2 fra SV og 1 fra Sp. 

 28.11  Frikjøp komiteledere. Venstre foreslo å redusere frikjøp til 2 utvalgsledere fra 35 % 

til 25 %.  Fikk 13 stemmer.  Forslag om skriftlig arbeidsbeskrivelse for lederne i disse 

utvalgene.  Nedstemt med 17 stemmer mot 18 (AP, KrF) stemmer. 

 12.12  Budsjett og økonomiplan. Stilte fellesforslag sammen med SP, H, FrP og SV. I alt 

16 forslag.  Sært fornøyd med at vi endelig fikk enstemmig vedtak på oppstart av 

Helsestasjon for eldre. 

 

 

Interpellasjoner/spørsmål til ordføreren/administrasjonen: 
 27.01  F.sk.:Spørsmål til ordføreren om  det nå blir utekontor i Vuku etter at flertallet 

vedtok utekontor i stedet for fullverdig legesenter.  

 31.01  Kommunestyret.  Spørsmål vedr. manglende avtale mellom kommunen og 

NorFraKalk som skulle vært lagt fram i 2007.  Ordføreren påla rådmannen om å forhandle 

fram en slik avtale snarest og igangsetting av arbeid med utbedring på Havfrua i vår.. 

 24.03  F.sk.  Johannes R stilte spørsmål til ordføreren vedr. returmottak. 

 26.05  F.sk.  Etterlyste egen sak i k.st. om eiendomsskatt som tidligere lovt. Stilte også 

spørsmål om returmottak. 

 30.05  Interpellasjon i k.st om bygging av rusboliger. 

 22.11  Møte i Plan og samfunn.  Johannes stilte spørsmål om tomtesituasjonen i 

Lysthaugen.   

 



Oppslag i aviser: 
 01.02  Stort oppslag i TA vedr. Havfrua på bakgrunn av spørsmålet som ble stilt i 

kommunestyret om manglende avtale med NorFraKalk. 

 03.02  Stort oppslag i Verdalingen med intervju med Brita og bilder fra Havfrua. 

 08.02  Referat fra årsmøtet i Verdalingen. 

 15.02  ”Verdt å kjempe for”.  Et innlegg i Verdalingen fra k.st.gruppa om Verdalskalk og 

NorFraKalk 

 16.02  Replikk i T-A.  Samme innlegg som i Verdalingen den 15.02. 

 01.03  Lite oppslag i TA vedr. forslaget om 50 års planhorisont i kommunedelplan 

Tromsdalen. 

 03.03 Verdalingen.  I oppslag fra kommunestyret om Tromsdalen, ble Venstres forslag om 

50 års horrisont og utvidelse av referanseutvalget referert. 

 05.05  Oppslag i Verdalingen om Returmottak i sentrum.. Laget på grunnlag av 

pressemelding fra Brita. Begrunnelse fra Venstre om hvorfor vi ikke ønsker returmottak. 

 23.06  ”Medaljens bakside”. Innlegg av Brita i Verdalingen vedr. bekymring for 

tjenestetilbudet i kommunen pga svært stramme økonomiske rammer. 

 18.08  ”Vårt lokale demokrati”. Leserinnlegg i Verdalingen.  Skrevet av Brita. 

 20.08/23.08  ”Hvor freidig kan man bli”.  Leserinnlegg i Verdalingen og replikk i TA. 

Gjaldt AP`s valgbrosjyre. Av Johannes og Brita. 

 27.08  Innlegg i Verdalingen om helsetjenester for barn og ungdom.  Av Anita Prestmo. 

 31.08/06.09  Leserinnlegg i TA og Verdalingen: ”Skolen – fundamentet for en god 

oppvekst”. Skrevet av Johannes R. 

 03.09  Verdalingen.  2 innlegg om eldre ved Brita: ”Kjærligheten varer livet ut” og 

”Kvalitet og verdighet for eldre”. 

 08.09  ”Venstre støtter ildsjelene”.  Leserinnlegg i Verdalingen av Johannes R. 

 08.09  ”Bedre barnehagetilbud”.  Leserinnlegg i Verdalingen av Lars Gunnar. 

 08.09/09.09 ”Industribygda Verdal”.  Leserinnlegg i TA og Verdalingen skrevet av 

Johannes R og Brita 

 15.12  Innlegg i Verdalingen, replikk i TA vedr. eiendomsskatt.  Underskrevet av 

gruppelederne i SP, H, SV og V.  Ført i pennen av Brita. 

 

 

Annet: 
I samarbeid med Levanger Venstre ble det arrangert Venstreskole, trinn 1, på rådhuskantina i 

Verdal den 6. april. 5 deltok fra Verdal Venstre. 

Det ble forsøkt etablert et Unge Venstrelag gjennom et åpent møte den 07.09.  Dessverre 

lyktes vi ikke denne gangen. 

Vant kr 2000 til lokallagets valgkampkasse på nettverkssamlingi Trondheim.  Konkurranse 

om beste avisoppslag.  (Oppslaget om Havfrua i Verdalingen) 

 

 

Verdal, den 19.01.2012 

 

Johannes Rosvold 

Brita Kleven Thorsvik 


